



PUBLIC PHOTOGRAPH ORDER FORM
COMMANDE DE PHOTOGRAPHIES PUBLIQUES

4625-05

No.
N°

Yukon Archives, PO Box 2703
 Whitehorse, Yukon Y1A 2C6
 phone (867) 667-5321
 toll free 1-800-661-0408
 fax (867) 393-6253
 email yukon.archives@gov.yk.ca

Archives du Yukon, CP 2703
 Whitehorse, Yukon Y1A 2C6
 tél. (867) 667-5321
 sans frais 1-800-661-0408
 téléc. (867) 393-6253
 courriel yukon.archives@gov.yk.ca

Name
Nom _____
 Address
Adresse _____
 Telephone
Téléphone _____
 Date
Date _____

PRICE LIST LISTE DE PRIX	
Print size épreuve	\$
8 x 10	9.00
11 x 14	9.00
16 x 20	27.00

Required for
Demande pour Research
Recherche Display
Exposition Publication
Publication Other
Autre _____

No commercial use of photographs is permitted without permission of the copyright owner. Captions will not be provided with the photographs.

Il est interdit d'utiliser les photographies pour un usage commercial sans avoir préalablement reçu l'autorisation du/de la propriétaire du droit d'auteur. On ne fournit pas de légendes avec les épreuves.

Payment in Canadian funds required. Please make cheques payable to Government of Yukon. All orders must be pre-paid.

Paiement en argent canadien. Prière de libeller votre chèque au nom du Gouvernement du Yukon. Il faut prépayer tout les commandes.

Amount
Montant \$ _____ Paid by
Mode de paiement Cheque
Chèque Cash
Argent comptant Money order / Visa
Mandat / Visa

This information is being collected under the authority of the Archives Act for the purpose of completing orders. For further information contact/direct inquiries to the Archives Reference Assistant at 867-667-5321 or toll free 1-800-661-0408.

Renseignements obtenus en vertu de la Loi sur les archives pour permettre de répondre aux demandes. Pour en savoir davantage, s'adresser à l'adjoint/adjointe à la documentation des Archives du Yukon au 867-667-5321 ou sans frais au 1-800-661-0408.

Accession no. Numero d'acquisition	Neg/print no. N/du négatif/ de la photographie ↑	Collection name (Description) Nom de la collection (description)	Quantity required Nombre	Size Dimensions
NOTE: Please put Neg/print nos. in numerical order to facilitate processing.				
NOTA: Pour faciliter le traitement des demandes, veuillez placer les numéros de négatifs et d'épreuves en ordre numérique.				

For office use only
Réservé à l'administration

Restrictions checked
Vérification des restrictions

Total number
Nombre total d'épreuves _____ 8 x 10 _____ 11 x 14 _____ 16 x 20 _____

Purchase order no.
N° de bon de commande _____

Receipt no.
N° de reçu _____

Reference Desk Assistant please initial
Initiales du préposé/de la préposée au comptoir de la documentation

Invoice to
Facturé à _____

Negatives
négatifs _____

